
Mötesprotokoll Bygdelaget Normlösa Skeppsås Vallerstad  
 
2008-05-19 Normlösa 
 
Närvarande: Ej närvarande: 
Liselott Martinsson Annie Wågbrant  
Lennart Andersson Fredrik Jegermalm 
Lars Landelius  
Bengt Karlsson 
Eva Rådeström Mjölby kommun 
  

Mötets öppnande 
Lars valdes till sekreterare och Lennart till justerare för mötet. 

Föredragingslistan godkännande 
Ja. 

Ekonomi 
Lennart redogjorde för det ekonomiska läget. 
Lennart ska skicka in ansökningar om Bygdepeng. 
Lennart för över pengar till ett konto med bättre ränta. 

Information på www.bypasset.se 
Ny protokoll ska läggas ut. 

Föreningsinformation 
Informationsmöte om Leader 6/9 kl 14-16. 
Christer H. ska bjudas in. 
Familjedag 13-17. 

Normlösa skola – Normlösarådet information 
Normlösaråd 27/5. Liselott delar på mötet. 

Svenska kyrkan information 
- 

Utvecklingsgrupp Normlösa 
- 

Utvecklingsgrupp Skeppsås 
- 

Utvecklingsgrupp Vallerstad 
- 



Bygdepeng / Leader projekt 
- 

Kommunen informerar 
Eva Rådeström kontrollerar följande angående tomterna i Normlösa: 

• Status hos tekniska och bygnadskontoren 

• Kontaktar mäklarna 

• Varför är stranden undantagen ifrån tomterna vi gamla pepparkaksfabrigen. 
Det är en villa mässa i Linköping 12-14 september där Mjölby kommun marknasför alla 
tomter i kommunen. 
 
Nya bryggor är beställda till Nederlösabadet och kommer att sättas på plats inom några 
veckor. 

Övriga frågor 
- 

Nästa möte 
25/8 kl 19.00 

 
 
Justeras: 
 
 
 
________________  ________________  
Lars Landelius Lennart Andersson 
Mötets sekreterare Justerare 


